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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till försvarsminister Peter Hultqvist (S)

2016/17:1841 Informationshanteringen vid statliga myndigheter

Under senare tid har flera omständigheter uppdagats som tyder på bristande 
rutiner vid informationshantering hos myndigheter vars verksamhet på olika 
sätt anknyter till Försvarsmakten. Detta gäller förstås Transportstyrelsen, men 
också hos Fortifikationsverket har potentiella brister uppmärksammats. 

Adekvata rutiner vid informationsinhämtning och -hantering kan vara av 
avgörande betydelse både ur säkerhetssynpunkt och för berördas personliga 
integritet. Det är naturligtvis mycket allvarligt när sådana rutiner brister. Hur 
det uppdagas och därefter hanteras kan leda till att allmänhetens förtroende för 
Försvarsmakten försämras. 

Undertecknad vill att försvarsministern redogör för situationen hos övriga 
myndigheter vilka, liksom Transportstyrelsen och Fortifikationsverket, hanterar 
information som kan vara känslig ur försvarssynpunkt. 

Med anledning av detta vill jag fråga försvarsminister Peter Hultqvist:

 

Finns det adekvata rutiner för informationshantering på exempelvis Försvarets 
radioanstalt, och har all personal som där arbetar med känslig information 
genomgått säkerhetsklassning eller säkerhetsprövning? 

………………………………………

Roger Richtoff (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-08-25
Besvaras senast
2017-09-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


